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Pracovný materiál na výročnú členskú schôdzu občianskeho združenia
Mestský FC Spartak Bánovce nad Bebravou o.z.,

J. Kačku 398/22, Bánovce nad Bebravou, dňa 23.2. 2024
_______________________________________________________________

Správa o činnosti Správnej rady a klubu MFC
Spartak Bánovce n/B od 21.7. 2023 do 23.2.2023

Správa o činnosti Správnej rady a klubu MFC Spartak je predložená na VČS v zmysle
Programu VČS a Plánu činnosti na rok 2024. Téma bánovského futbalu rezonovala hlavne
v posledných dvoch rokoch nielen v našom meste, ale aj širokom okolí mnoho krát. V prvú
júlovú nedeľu roku 2023 sa uskutočnili oslavy 100. výročia založenia klubu, paradoxne po
dlhom období s neúčasťou seniorského A-mužstva v súťaži. Faktom zostáva, že po jej
zorganizovaní sa vzdalo trojčlenné vedenie klubu svojich funkcií (pozn. nastúpilo v júli 2022)
a to bez udania dôvodu. Klub tak zostal v neľahkej situácii bez štatutárov a hrozilo jeho
celkové ochromenie resp. paralizovanie. Letné obdobie je mimoriadne dôležité pre činnosť
všetkých športových klubov nakoľko je potrebné riešiť množstvo nevyhnutných
administratívnych časovo obmedzených úkonov, ako napr. transfer hráčov, prihlášok,
registračných poplatkov, logistických operácií, turnajov, kempov a pod. Z uvedeného dôvodu
bola dňa 21.7. 2023 zvolaná členmi futbalového klubu mimoriadna VČS. Tá, ako najvyšší
orgán následne zvolila novú sedemčlennú „Správnu radu“, ktorá prevzala klub
s cieľom jeho reštartu a normalizácie. Funkciu Prezidenta-štatutára klubu a šeftrénera
mládeže prevzal Mgr. Miloš Šagát. Viceprezidentom klubu bol zvolený Ing. Stanislav Mikloš,
ktorý sa stal koordinátorom aj trénerom mužského futbalu. Správnu radu doplnili Pavol
Kováč (tréner U17 a zabezpečenie kontaktu s rodičmi), Martin Lastovica (tréner U10 a
pokladník), Branislav Gajdoš (tréner GFC a koordinátor ženského futbalu), Pavol Piešťanský
(starostlivosť o údržbu ihriska a štadióna) a Terézia Chromíková (starostlivosť o materiálovo-
technické zabezpečenie). Administratívou a ISSF manažérom bol poverený tajomník klubu
Milan Kráľ a správcom webovej a internetovej komunikácie Rastislav Adamus.

Prvoradou úlohou nového vedenia, ktoré sa stretávalo dva krát mesačne (spolu v roku
2023 až 14 krát), bolo zastabilizovať klub vzťahovo, personálne, finančne, materiálne
a v neposlednom rade oživiť a zmobilizovať aj mužský futbal, ktorý musel po sto rokoch prvý
krát v našom meste z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov prerušiť svoju činnosť.
Nakoľko sme sa rozhodli urobiť hrubú čiaru za minulosťou, nebudeme tu rozoberať
množstvo zanechaných problémov, s ktorými sa nové vedenie muselo aj musí popasovať.
Každopádne môžeme konštatovať, že sa nám podarilo ešte v mesiaci júl 2023 zastabilizovať
trénerské posty a mládežnícke tímy (bližšie v správe o činnosti mládeže). Taktiež ohrozený
mužský futbal začal v poslednej chvíli svoje účinkovanie v IX. lige ObFZ Prievidza. Na
prekvapenie všetkých bánovský divák na futbal nezanevrel a domáce zápasy prichádzajú
sledovať a podporovať stovky divákov, čo nebolo v minulosti vo vyššej súťaži obvyklé.
Mužstvo skončilo po jesennej časti na 7. mieste. Poďakovanie tu patrí okrem iných hlavne
Ing. Stanislavovi Miklošovi, ktorý sa zhostil tejto neľahkej úlohy aj funkcie trénera. Vedenie
klubu prvý krát po mnohých rokoch urobilo komplexnú inventarizáciu majetku, jeho súpis
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a vyradenie. Taktiež sa vykonali revízie a nevyhnutné opravy na elektroinštalácii
a vonkajšej ochrane objektu (hromozvodoch), ktoré na základe kontrol boli
v nevyhovujúcom stave. V mesiaci september ukončil svoje pôsobenie v klube hospodár
Ladislav Nagy. Na jeho miesto sa podarilo angažovať Ľubomíra Gieciho a Antona Čukana.
Technický stav údržby techniky, hlavne kosačiek (pozn. všetky 4 nefunkčné), ako aj iného
materiálu sa podarilo aj vďaka novým hospodárom sprevádzkovať. V súčasnej dobe zostáva
už len doriešiť financovanie poslednej vretenovej kosačky v opravovni Ilava. V mesiaci
september 2023 poslanci MsZ odsúhlasili dodatok transferu pre MFC Spartak vo výške
4.200 €. Dotácia bola určená na zaplatenie poslednej splátky za kosačku Kubota 26
spoločnosti Precioza s.r.o. Uvedená kosačka následne prešla od 1.1.2024 darovacou
zmluvou pod SMM a bude slúžiť na kosenie v objekte štadióna. Už pri samotnom vstupe do
areálu si môžu návštevníci všimnúť upravené okolie s novými nátermi. Veríme, že aj
skultúrnenie prostredia prispeje k celkovému lepšiemu imidžu klubu, ktorý sa budeme snažiť
budovať aj v ostatnom období. Vedenie klubu okrem skôr spomenutých problémov muselo
riešiť nielen nepriaznivú finančnú situáciu, ale aj majetkovo právne vzťahy s rodinou
Sagalovou (pozn. vlastníci pozemkov cca.2000 m² pod veľkou umelou trávou). Tieto vzťahy
nie sú doriešené dotknutými subjektami od roku 2015 resp. 2020 a za neuhradenie prenájmu
z rokov 2021-2023 vo výške 4.990 € hrozila klubu súdna žaloba. V mesiaci september 2023
sa klub dohodol na splátkovom kalendári, čím sme sa vyhli právnym následkom. Taktiež bolo
nutné doriešiť v mesiaci august 2023 aj zmenu projektu zo SFZ, nakoľko z dôvodu
nerealizácie prác (pozn. výstavba tribúny na ihrisku s umelou trávou) hrozilo prepadnutie
dotácie Eurá z Eura vo výške 15.000 €. Na základe našej žiadosti „Výkonný výbor SFZ“ dňa
12.9.2023 odsúhlasil zmenu projektu, čím sa zabezpečila následná realizácia prídavného
LED osvetlenia na ihrisku s umelou trávou. Veríme, že táto obmena LED osvetlenia
prispeje k výraznej úspore elektrickej energie, ktorá sa v konečnom dôsledku premietne aj do
celkovej úspory financií klubu. Vedeniu klubu muselo riešiť aj množstvo iných problémov,
ako zabezpečenie stravy pre mládežnícke kategórie, pranie dresov, nákup spotrebného
materiálu, organizovanie zápasov resp. turnajov prípraviek, údržbu ihrísk atď. Na konci
roka bolo taktiež vykonané množstvo administratívnych úkonov, ako napr. zúčtovanie
transferu z mesta, vyúčtovanie projektu ZSE, projektu Eurá z Eura, riešenie prechodu štadióna
pod Správu majetku mesta (ďalej len „SMM“), odhlásenie energii ZSE, vodárne, ukončenie
zmluvy s Bytthermom atď.. V neposlednom rade treba povedať, že Správna rada MFC
Spartak (bez nároku na odmenu) koordinovala, riadila a kontrolovala činnosť vyše 200
člennej základne (t.j. 175 deti a mládež, 18 hráčov A mužstva, 14 trénerov a 3 THP
pracovníkov) a to prakticky v priebehu celého roka. Klub má zriadenú doménu web stránky
a FB MFC Spartak, ktorá napomáha pozitívnej propagácii klubu v očiach verejnosti
prostredníctvom IT.

Prvoradou úlohou nového vedenia bolo a aj zostáva dôsledne a hlavne efektívne
nakladanie s financiami. V klube je zabezpečená viacstupňová kontrola (štatutárom,
pokladníkom, ekonómom, správnou radou a revíznou komisiou). Transparentnosť
financovania klubu je riešená aj prostredníctvom verejnej kontroly. Z uvedeného dôvodu
bola na stránke MFC Spartak každý mesiac zverejnená finančná správa. Bližšie informácie
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o stave financií tvorí samostatná „Správa o hospodárení klubu MFC Spartak za druhý polrok
2023“.

Dovoľte mi na záver sa v mene klubu MFC Spartak poďakovať všetkým funkcionárom,
tajomníkovi, trénerom, hráčom, rodičom, sponzorom aj zástupcom nášho mesta za pomoc
a podporu v roku 2023. Veríme, že sa nám spoločnými silami podarí prekonať toto ťažké
obdobie v ktorom sa klub nachádza. Šport, futbal a hlavne deti-mládež v našom meste si to
určite zaslúžia.

Výbor MFC Spartak Bánovce n/B


